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Slovo starosty

Vážení spoluobčané,

první prosincovou neděli byly na náměstí ve Švihově a v některých místních 
částech města rozsvíceny vánoční stromy, které nám připomínají blížící se 
nejkrásnější svátky v roce – Vánoce. 

Přeji Vám všem klidné a radostné prožití závěrečných dní letošního roku. 
Ať jsou tyto dny plné společných prožitků s Vašimi nejbližšími, ať ve Va-
šich rodinách zavládne vzájemné porozumění a láska. Stejně tak Vám přeji, 
aby štěstí a láska provázely Vaše konání po celých následujících 365 dní roku 
2019. Navíc Vám do nového roku přeji pevné zdraví a hodně úspěchů!

Václav Petrus
    starosta
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Vážený čtenáři, vzhledem k rozsáhlosti zápisu z jednání zastupitelstva města otiskujeme 
na tomto místě pouze výpis jednotlivých usnesení zastupitelstva. Celý zápis je zveřejněn 
na internetových stránkách města www.svihov.cz. Z důvodu dodržení zákona o ochraně 
osobních dat jsou jména občanů, o kterých zastupitelstvo jednalo, při zveřejnění začerněna. 
Úplný zápis bez provedených úprav je k nahlédnutí na Městském úřadě Švihov.

Ustavující zasedání č. 1 ze dne 30. 10. 2018
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje předložený program ustavujícího za-
sedání.
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 
Usnesení č. 1/Z1/18 bylo schváleno.
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje zvolení jednoho místostarosty.
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 
Usnesení č. 2/Z1/18 bylo schváleno.
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města v souladu s § 84 odst. 2 písm. k) zákona o ob-
cích určuje, že pro výkon funkce starosty města bude člen zastupitelstva dlouhodobě 
uvolněn.
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 
Usnesení č. 3/Z1/18 bylo schváleno.
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města volí starostou PaedDr. Václava Petruse.
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 1. 
Usnesení č. 4/Z1/18 bylo schváleno.
Nově zvolený starosta poděkoval za důvěru.
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města volí místostarostou Jiřího Ungera. 
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 1. 
Usnesení č. 5/Z1/18 bylo schváleno.
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města zřizuje finanční výbor a kontrolní výbor. Oba 
výbory budou pětičlenné.
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 
Usnesení č. 6/Z1/18 bylo schváleno.
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města volí předsedkyní finančního výboru Hanu Zdra-
halovou.
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 1. 
Usnesení č. 7/Z1/18 bylo schváleno.
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města volí předsedkyní kontrolního výboru Martinu 
Haškovou.
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 1. 
Usnesení č. 8/Z1/18 bylo schváleno.
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města volí členky finančního výboru Helenu Huspeko-
vou, Milenu Palečkovou, Růženu Rašpličkovou a Marii Toufarovou Sekyrovou.
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 
Usnesení č. 9/Z1/18 bylo schváleno.
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města volí členy a členky kontrolního výboru Marii Ba-
xovou, Jiřinu Chmelíkovou, Milana Kohouta a Václava Špetu.

Usnesení  zastupitelstva  města
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Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 
Usnesení č. 10/Z1/18 bylo schváleno.
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města v souladu s § 72 odst. 2 a § 84 odst. 2 písm. n) 
zákona o obcích stanovuje odměnu za výkon funkce místostarosty jako neuvolněné-
ho člena zastupitelstva obce ve výši 6.800, Kč za měsíc. Odměna bude poskytováno 
ode dne zvolení do funkce místostarosty. 
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 1. 
Usnesení č. 11/Z1/18 bylo schváleno.
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města v souladu s § 72 odst. 2 a § 84 odst. 2 písm. n) 
zákona o obcích stanovuje odměnu za výkon funkce předsedy výboru zastupitelstva 
a předsedy komise ve výši 900,- Kč za měsíc. Odměna bude poskytována ode dne 
zvolení, příp. jmenování do funkce předsedy výboru či komise.
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 
Usnesení č.12/Z1/18 bylo schváleno.
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města pověřuje Martinu Haškovou, členku Zastupitel-
stva města Švihov, k přijímání prohlášení o vstupu do manželství ve smyslu § 11a 
odst. 1 písm. a) zák. č. 301/2000 Sb., o matrikách, jménu a příjmení a o změně někte-
rých souvisejících zákonů, ve znění pozdějších předpisů.
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 1. 
Usnesení č. 13/Z1/18 bylo schváleno.
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města stanovuje ve smyslu § 108 odst. 2 zák.  
č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, že při občanských obřadech 
může Martina Hašková, členka Zastupitelstva města Švihov, užívat závěsný odznak, 
 j. odznak, který má uprostřed velký státní znak a po obvodu odznaku je uveden název 
Česká republika.
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 1. 
Usnesení č. 14/Z1/18 bylo schváleno.

Zasedání č. 2 ze dne 30. 10. 2018
Návrh usnesení: ZM schvaluje předložený program zasedání.
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 
Usnesení č. 15/Z2/18 bylo schváleno.
Návrh na usnesení: Zastupitelstvo města vydává jednací řád zastupitelstva města Švi-
hova.
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 
Usnesení č. 16/Z2/18 bylo schváleno.
Návrh na usnesení: Zastupitelstvo města revokuje usnesení č. 465/Z51/18 ze dne 
28.08.2018, kterým vyslovilo souhlas s přijetím dotace na akci „Vodovodní přivaděč 
Dehtín - Švihov“ v rámci Operačního programu životní prostředí 2014 – 2020 a rozhod-
lo investovat akci bez této dotace.
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 
Usnesení č. 17/Z2/18 bylo schváleno.
Návrh usnesení: ZM schválilo cenu vody pro Červené Poříčí na rok 2019 ve výši 11,30 
Kč/m3 + platná sazba DPH.
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
Usnesení č. 18/Z2/18 bylo schváleno.
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Návrh usnesení: ZM schvaluje cenu vodného na r. 2019 ve výši 21,60 Kč/m3 + platná 
sazba DPH a stočného na r. 2018 ve výši 21,60 Kč/m3 + platná sazba DPH.
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
Usnesení č. 19/Z2/18 bylo schváleno.
Návrh usnesení: ZM souhlasí se zveřejněním záměru prodeje části pozemku parc.č. 
120/25 o výměře 2 m2 – druh pozemku ostatní plocha, ostatní komunikace, a části 
pozemku parc. č. 1979 o výměře 4 m2 – druh pozemku ostatní plocha, ostatní komu-
nikace, vše k.ú. Švihov u Klatov, nově označeného dle geometrického plánu č. 711-
137002/2017 zpracovaného firmou AGs, spol. s.r.o., Praha 3, Šrobárova 5, jako poze-
mek st.p.č. 700 – druh pozemku zastavěná plocha, o výměře 6 m2 k.ú. Švihov u Klatov. 
Pozemek se nachází pod stavbou trafostanice ve vlastnictví ČEZ Distribuce a.s.
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
Usnesení č. 20/Z2/18 bylo schváleno.
Návrh usnesení: ZM souhlasí s uložením přípojky NN na pozemku parc.č. 1475/1 k.ú. 
Švihov u Klatov ve vlastnictví města Švihova ve prospěch oprávněného, tj. vlastníka 
nemovitosti Lhovice čp. 26 za podmínky zřízení věcného břemene – služebnosti.
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
Usnesení č. 21/Z2/18 bylo schváleno.
Návrh usnesení: ZM souhlasí s uložením přípojky NN na pozemku parc.č. 645/1 k.ú. 
Třebýcinka ve vlastnictví města Švihova ve prospěch oprávněného, tj. vlastníka ne-
movitosti Třebýcinky č.p.12, za podmínky zřízení věcného břemene – služebnosti.
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
Usnesení č. 22/Z2/18 bylo schváleno.
Návrh usnesení: ZM souhlasí s připojením pozemku parc.č. 811/1 k.ú. Lhovice na míst-
ní komunikaci parc.č. 1474/1 k.ú. Lhovice přes pozemek ve vlastnictví města parc. 
č. 811/5 k.ú. Lhovice za podmínky, že vjezd bude vybudován na náklady vlastníka 
pozemku parc.č. 811/1 k. ú. Lhovice a po ukončení výstavby vjezdu v šíři 4 m bude 
ze strany vlastníka pozemku parc.č. 811/1 k.ú. Lhovice zpracován geometrický plán  
o vyznačení věcného břemene. 
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
Usnesení č. 23/Z2/18 bylo schváleno.
Návrh usnesení: ZM schvaluje uzavření smlouvy č. IV-12-0012959/2/VB o budoucí 
smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby „Lhovice, parc. č. 
802/1 – NN“ ve prospěch ČEZ Distribuce, a.s., se sídlem Děčín, Teplická 874/8, 405 02.
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
Usnesení č. 24/Z2/18 bylo schváleno.
Návrh usnesení: ZM schvaluje uzavření smlouvy č. IV-12-0014085/VB/001 o uzavření 
budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene – služebnosti a smlouvy o právu provést 
stavbu „Lhovice KT, parc.č. 41 – NN“ ve prospěch ČEZ Distribuce, a.s., se sídlem Dě-
čín, Teplická 874/8, 405 02.
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
Usnesení č. 25/Z2/18 bylo schváleno.
Návrh usnesení: ZM schvaluje uzavření smlouvy č. IE-12-0007495/VB/1 o budoucí smlou-
vě o zřízení věcného břemene a dohody o umístění stavby „Kokšín KT, při hlavní silnici 
– NN“ ve prospěch ČEZ Distribuce, a.s., se sídlem Děčín, Teplická 874/8, 405 02.
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
Usnesení č. 26/Z2/18 bylo schváleno.



-  6  -

Návrh usnesení: ZM revokuje usnesení č. 294/Z34/17 ze dne 07.03.2017, kterým rozhodlo 
o odkupu stavby čerpací stanice vody nacházející se na st.p.č. 72/1 a st.p.č. 72/2 v k.ú. 
Lhovice za cenu stanovenou znaleckých posudkem ve výši 50.000,- Kč od firmy Země-
dělské družstvo Švihov, Komenského 188, a to za podmínky, že se podaří získat pozem-
ky třetích osob, na kterých tento objekt stojí, pozemky ochranného pásma I. stupně (20 
x 20 m) a pozemky umožňující přístup z obecního pozemku parc.č. 821/64 k.ú. Lhovice.
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
Usnesení č. 27/Z2/18 bylo schváleno.
Návrh usnesení: ZM rozhodlo o odkupu stavby čerpací stanice vody nacházející se na 
st.p.č. 72/1 a st.p.č. 72/2 v k.ú. Lhovice za cenu stanovenou znaleckých posudkem ve 
výši 50.000,- Kč od firmy Zemědělské družstvo Švihov, Komenského 188.
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
Usnesení č. 28/Z2/18 bylo schváleno.
Z programu podpory akcí spolků na r. 2018:
•  SH ČMS - Sbor dobrovolných hasičů Švihov, se sídlem Švihov, Čechova 378, ve 

výši 2.000,- Kč na „Zahřívací kolo závodu požárnické všestrannosti“ dne 13. 10. 
2018,

•  SH ČMS – Sbor dobrovolných hasičů Třebýcinka, se sídlem Švihov, Třebýcinka 9 
ve výši 2.000,- Kč  na koncert dechovky konající se dne  07. 10. 2018,

•  SH ČMS – Sbor dobrovolných hasičů Třebýcinka, se sídlem Švihov, Třebýcinka 9 
ve výši 2.000,- Kč na pouťovou zábavu konající se dne 06. 10. 2018,

•  FC Švihov z.s., se sídlem Nám. Dr. E. Beneše 38, ve výši 2.000,- Kč na taneční 
zábavu DOA ROCK konající se 17. 11. 2018,

•  TJ Sokol Švihov, se sídlem Švihov, Havlíčkova 47 ve výši 2.000,- Kč na zájezd na 
muzikál „Muž se železnou maskou“ konající se 24. 11. 2018,

•  SH ČMS – Sbor dobrovolných hasičů Lhovice, se sídlem Švihov, Lhovice 58 ve 
výši 2.000,- Kč na akci „Rozsvícení vánočního stromu“ konanou 02. 12. 2018,

•  SH ČMS – Sbor dobrovolných hasičů Lhovice, se sídlem Švihov, Lhovice 58 ve 
výši 2.000,- Kč na akci „Vánoční aranžování“ konanou 24. 11. 2018,

•  SH ČMS – Sbor dobrovolných hasičů Lhovice, se sídlem Švihov, Lhovice 58 ve 
výši 2.000,- Kč na akci „Setkání při koledách“ konanou 22. 12. 2018,

•  SH ČMS – Sbor dobrovolných hasičů Lhovice, se sídlem Švihov, Lhovice 58 ve 
výši 2.000,- Kč na přednášku pana Haslingera o Izraeli konanou 24.11.2018,

•  SH ČMS – Sbor dobrovolných hasičů Lhovice, se sídlem Švihov, Lhovice 58 ve 
výši 2.000,- Kč na lampionový průvod konaný 16.11.2018,

•  SH ČMS – Sbor dobrovolných hasičů Lhovice, se sídlem Švihov, Lhovice 58 ve 
výši 2.000,- Kč na drakiádu konanou 27. 10. 2018,

•  Spolek rodičů a přátel MŠ Švihov, se sídlem Švihov, Školní 344, ve výši 2.000,- Kč 
na pořádání Martinské slavnosti dne 08. 11. 2018,

Z programu podpory sportu na r. 2018:
• TJ Sokol Švihov, se sídlem Švihov, Havlíčkova 47 ve výši 15.000,- Kč. 
Z programu podpory mládežnických složek spolků na r. 2018:
•  SH ČMS - Sbor dobrovolných hasičů Švihov, se sídlem Švihov, Čechova 378, ve 

výši 19.600,- Kč (49 členů mladších 18 let),
•  TJ Sokol Švihov, se sídlem Švihov, Havlíčkova 47 ve výši 34.000,- Kč (85 členů 

mladších 18 let.
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
Usnesení č. 29/Z2/18 bylo schváleno.
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Návrh usnesení: ZM schvaluje Program podpory akcí spolků na rok 2019.
Předsedající nechal hlasovat o schválení Programu podpory akcí spolků na rok 2019 s na-
vrhovanou změnou ve stanovení podmínek pro rozhodnutí o žádosti dle návrhu zastupitele 
Ing. Pošara:
Výsledek hlasování: pro 1, proti 6, zdržel se 0. 
Dále předsedající nechal hlasovat o Programu podpory akcí spolků na rok 2019 v původním 
znění vycházejícím z doporučení kontrolního výboru:
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
Usnesení č. 30/Z2/18 bylo schváleno.
Návrh usnesení: ZM schvaluje Program podpory mládežnických složek spolků na rok 
2019.
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
Usnesení č. 31/Z2/18 bylo schváleno.
Návrh usnesení: ZM schvaluje Program podpory sportu na rok 2019.
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
Usnesení č. 32/Z2/18 bylo schváleno.
Návrh usnesení: ZM schválilo přidělení zakázky na „Opravu MK Vosí po místní povod-
ni“ firmě Eurovia Silba a.s., se sídlem Plzeň, Lobezská 1191/774, 326 00 za nabídkovou 
cenu 191.521,61 Kč. 
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
Usnesení č. 33/Z2/18 bylo schváleno.
Návrh usnesení: ZM schválilo uzavření dodatku ke smlouvě uzavřené s firmou Zápa-
dočeské komunální služby a.s., na r. 2019 na směsný komunální odpad, objemný  
a rozměrný odpad a nebezpečný odpad.
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
Usnesení č. 34/Z2/18 bylo schváleno.
Návrh usnesení: ZM jmenuje za člena školské rady Základní školy a Mateřské školy 
Švihov, okres Klatovy, příspěvkové organizace paní Martinu Haškovou a PaedDr. Vác-
lava Petruse.
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
Usnesení č. 35/Z2/18 bylo schváleno.
Návrh usnesení: ZM schvaluje změnu vymezení majetku svěřeného k hospodaření pří-
spěvkové organizaci ZŠ a MŠ Švihov. Jedná se o předání stavby „Přístavba sportovní 
haly k budově základní školy ve Švihově“ v hodnotě 28.797.721,19 Kč, „Přístavba 
jídelny a kuchyně k objektu čp. 344 ve Švihově“ v hodnotě 5.343.933,66 Kč, pozemku 
parc.č. 706/9 k.ú. Švihov u Klatov v hodnotě 1.712,96 Kč plus stavba tribuny v účetní 
hodnotě 53,04 Kč nacházející se na pozemku parc.č. 706/9 k.ú. Švihov u Klatov.
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
Usnesení č. 36/Z2/18 bylo schváleno. 

Z činnosti zdravotně postižených – Klub Švihov
V posledním čtvrtletí roku jsme uspořádali několik akcí. Už tradicí se stávají před-

nášky Informovaný senior. je to bezpečnostně informační projekt Plzeňského kraje, 
který probíhá formou přednášek pro seniory. letošními tématy byly Rodinné právo pro 
seniory a Sociální bezpečnost pro seniory. Přednášející p. mgr. Brada posluchače velmi 
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zaujal a ti projevili zájem o přednášky i v příštím roce. Přítomní dostali drobné před-
měty – propisovací tužky, ochranné pepřové spreje, bezpečnostní pásky a tiskoviny.

V říjnu uspořádal Svaz Klatovy výstavu Ten umí to a ten zas tohle. Byla určena nejen 
pro členy SZP. Za náš klub prezentovaly své výrobky tři ženy: Hana Čížková, Jitka 
Marešová a Vlasta Michalčíková. Jitka Marešová obsadila tradičně medailové místo.

1. listopadu jsme byli v Plzni na akci U muziky s Plzeňáky. Ve Velkém hudebním 
studiu Českého rozhlasu Plzeň vystoupila v pořadu Kapela 35. pěšího pluku Folig-
no Plzeň. Druhou část dirigoval pan Josef Vejvoda, syn slavného skladatele Jarosla-
va Vejvody. Zavzpomínal na svého otce. Zajímavostí pro nás bylo, že nejoblíbenější 
skladbou muzikanta nebyla populární Škoda lásky, ale Zelené háje. Loni jsme pracov-
níky rozhlasu podarovali vánočními perníčky, letos moravským koláčky, které upekla  
p. V. Michalčíková. Těšíme se na další natáčení v rozhlase.

Prosinec přinese našim členům hodně zábavy. Mohou se zúčastnit Společenského 
odpoledne s tancem v KD Klatovy pořádané Svazem Klatovy. Také se sejdeme na pose-
zení v restauraci Švihovský dvůr.

Na příští rok nabízíme svým členům rekondiční pobyty v Konstantinových Lázních 
a na Slovensku v Podhájské.

Děkujeme všem organizacím a institucím, které naši činnost podporují. Jsou to Město 
Švihov, Obce Dolany, Mezihoří, Červené Poříčí, Ježovy, firma Zihos a Statek Sobětice 
s.r.o.

Náš dík patří i ZŠ Švihov, ZUŠ Klatovy – oddělení Švihov a zaměstnancům penzionu 
Švihovský dvůr.

Mgr. Květa Tykalová
Předsedkyně Klubu Švihov

Pouť v Třebýcince
Jako každý rok jsme i letos v Třebýcince slavili pouť, která připadá na první víkend 

v říjnu, letos tedy 6. – 7. 10. 
Přípravy započaly s dostatečným časovým předstihem a vyvrcholily v pátek 5. 10. 

2018, když nám před hasičárnou zaměstnanci MÚ Švihov za asistence místních po-
stavili stan pro konání sobotní pouťové zábavy. V pátek také dorazili pouťové atrakce. 
Letos mohly děti navštívit skákací hrad, houpačky a pro děti i dospělé tu byla střelnice 
a stánek s cukrovou vatou. 

V sobotu 6.10.2018 večer se konala pouťová zábava, na které jako každý rok hrála 
skupina Relax, kde hraje a zpívá rodák z Třebýcinky Josef Tíkal. Návštěvnost této akce 
byla velká. Přišlo okolo 80 osob, o zábavu tedy bylo postaráno a všichni se výborně ba-
vili. Ti, kdo nestihli navštívit střelnici přes den, měli příležitost to dohnat i v pozdních 
večerních hodinách, kdy byla střelnice otevřena déle, takže byla možnost odskočit si ze 
zábavy a zastřílet si, čehož bylo hojně využito.

V neděli odpoledne zábava pokračovala, protože k poslechu zahrála dechová sku-
pina Petrovická sedmička. Počasí se vydařilo a návštěvnost byla uspokojivá a většina 
posluchačů si i s chutí zazpívala.

Celý víkend hodnotíme jako velmi povedený a doufáme, že příští rok si vše zopaku-
jeme.                                                                                                                                        /vv/
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Zahrádkářské putování
Nic nesblíží lidi tolik, jako společné zážitky.  My, 

zahrádkáři, to víme, a protože navíc rádi poznává-
me něco nového, jsou už tradiční součástí naší čin-
nosti zájezdy po Čechách a Moravě. Ani letos tomu 
nebylo jinak, a tak jsme se toulali po Tachovsku  
a do konce roku chceme ještě stihnout oslavy stole-
tého výročí republiky 28. října v Praze. Ten nejdel-
ší, třídenní zájezd byl letos věnován Náchodsku. 
Byl doslova nabitý zážitky, a tak stojí za to se u něj 
zastavit. Protože nás čekala dlouhá cesta, vyjeli 
jsme 12. července už v 6 hodin ráno. První zastávka 
ve výtopně parních lokomotiv v Jaroměři potěšila 
hlavně milovníky železnice, ale nostalgii starých 
časů podlehli asi všichni. 

Pak už jsme směřovali do nově oprave-
ného hospitalu v Kuksu. Barokní lékárna 
je sice mladší než ta „naše“ klatovská, ale 
bylinková zahrada je opravdovým uni-
kátem. Jen škoda, že jsme ji mohli doslo-
va jen proletět, abychom stihli prohlídku 
v příjemném sídle „paní kněžny“ – tedy 
Kateřiny Vilemíny Zaháňské v Ratibo-
řicích. Ti, kdo se těšili na poklidnou ná-
slednou procházku Babiččiným údolím, 
měli ale smůlu. Kvůli nečekanému lijáku 
doklouzali po blátivé cestě ke Starému 
bělidlu jen ti nejvytrvalejší. 

Druhý den nás če-
kal Jiráskův Hronov, 
impozantní klášter be-
nediktinů v Broumově  
a nakonec „náchodský 
zámeček vršku kula-
týho“, kam jsme po 
náročném dni naštěstí 
nemuseli vyšplhat, ale 
dovezli jsme se naším 
autobusem. Večer jsme 
pak, stejně jako před-
chozí den, měli mož-
nost strávit v útulných 

restauracích a vinárnách v historickém centru Ná-
choda. 
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Poslední den jsme obdivovali skvělý přístup současného soukromého zámeckého 
pána k provozu historické památky. Zámek v Novém Městě nad Metují rodiny Bartoňů 
z Dobenína se po právu může nazývat perlou Kladského pomezí. Závěrečnými zastáv-
kami pak byla návštěva zámku v Opočně a hydroelektrárny Hučák v Hradci Králové. 

Náš dík patří Mirce Berkové za zorganizování letošních exkurzí a městu Švihovu 
za finanční příspěvek. A vzhledem k tomu, že úroda našich zahrádek bude za chvíli 
sklizena a zpracována, budeme mít celou dlouhou zimu čas přemýšlet o tom, kam po-
jedeme příští rok.                           Za účastníky zájezdu

                                                        Josef Belec  

5. školní ples
První listopadový páteční večer 2. 11. 2018 byl zadán v kulturním domě ve Švihově 

pro 5. školní ples. Od 17.30 se zvolna zaplňoval sál žáky naší školy a jejich rodiči, po-
těšila i účast bývalých žáků školy. V zákulisí se připravovala kapela a taneční soubory,  
v malém sálu firma Fotofofr, jejíchž služeb mnozí rádi využili. Pětka sice ve škole nevěstí 
nic dobrého, ale v historii plesu je už docela pěkně kulaťoučkým číslem. Proto si pořa-
datel plesu Spolek rodičů a přátel ZŠ Švihov dal na přípravě programu opravdu záležet.

Ples byl zahájen v 18 hodin prvními melodiemi hudební skupiny Asfalt a úvodním 
slovem paní ředitelky Jaroslavy Suché. Slavnostní atmosféru podtrhlo vystoupení ta-
nečních párů DDM Klatovy pod vedením pana Vilda, které předvedly klasický tanec 
i latinsko-americké rytmy. Pak už patřil taneční parket všem zúčastněným. Pravda, 
v první hodině se ještě mnozí ostýchali tak, jak to bývá i na dospěláckých plesech, 
ale později se roztančili téměř všichni. Další taneční inspiraci nám do sálu vnesly Du-
hovky - stepařská taneční skupina z Horšovského Týna, vedená paní Mourovou. Ve 
dvou skladbách jsme mohli obdivovat jejich vynikající přesné umění. Čas ubíhal velmi 
svižně a s 20. hodinou nastoupily dívky v doprovodu jednoho gentlemana ze skupiny 
Marty Dance z Klatov s vedoucí slečnou Nováčkovou. Skupina předvedla dvě choreo-
grafie: scénický tanec a vystoupení navozující atmosféru první republiky. Bylo opravdu 
na co se dívat nejen po stránce tanečního provedení, ale mnohé dívky a dámy musely 
nadchnout nádherné kostýmy. Nálada byla výborná díky skupině Asfalt, která zahrá-
la  současné hity a provedla nás do poslední hodiny plesu. Tam ale čekalo ještě jedno 
velké překvapení - skupina chlapců Free People z Vřeskovic, kterým se přibližně před 
rokem začal věnovat pan Petrovický a secvičil s nimi bezvadné vystoupení parkou-
rového skákání. Ve 21 hodin se na ploše sálu objevily žíněnky, švédská bedna, palety  
a další překážky, které kluci za hudebního doprovodu a v úžasném tempu velice lehce 
překonávali. Celý sál jim nadšeně aplaudoval, protože skutečně „to tu ještě nebylo“.  
A byla tu poslední hodina, soutěž s balonky a asi ty nejveselejší a nejvítanější písničky. 
Ve 22 hodin byla dohrána poslední skladba a 5. školní ples byl minulostí.

V závěru se sluší poděkovat všem rodičům a příznivcům školy, kteří pomohli při 
organizaci i přípravách plesu, všem účinkujícím tanečníkům a sportovcům za bezvad-
ná vystoupení, skupině Asfalt za hudební doprovod i moderování plesu, rodině paní 
Petelíkové za příjemné prostředí a pohodovou obsluhu a samozřejmě všem, kteří si 
přišli zatančit a užít si slavnostní plesovou atmosféru. To je nejlepší podpora těch, kteří 
ples připravili, a předpokládáme, že v dalších létech připravovat budou. DĚKUJEME!!! 

 /ju/
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ŠVIHOV V JR. NBA TRIUMFOVAL !
Hned 15 hráčů a hráček narozených v roce 2007 a mladších ze ZŠ a MŠ Švihov 

se  může od středy 28. 11. 2018 pyšnit, stejně jako dalších pouhých 30 dětí z České re-
publiky (15 ze ZŠ PORG Praha vítěz jr.NBA 2017 + 15 ze ZŠ J.K.Tyla z Písku), prsteny 
vítězů české jr. NBA ročník 2018. Vše proběhlo v hale Královka v Praze, kde mladí 
basketbalisté ze ZŠ a MŠ Švihov dovršili za dohledu kamer TV NOVA SPORT svoji 
skutečně excelentní a suverénní cestu v soutěži organizované pro děti z I. stupně zá-
kladních škol. Po prvním ročníku v roce 2016, kdy s jediným vítězstvím skončil Švihov 
na posledním místě Jihozápadní divize se Švihov probojoval přes kvalifikaci i do dru-
hého ročníku v roce 2017. Vyhrál 10 po sobě jdoucích utkání a až ve Final Four podlehl 
po prodloužení v boji o finále domácím Pardubicím, aby pak totálně zklamaní hráči  
a hráčky bez delší odpočinkové přestávky nekladli odpor týmu z Olomouce. Bylo z 
toho krásné 4. místo v ČR, přesto se tým vracel do Švihova se slzami v očích. A možná, 
aby se to neopakovalo, aby se v roce 60. výročí založení švihovské základní školy a 
také v roce otevření nové sportovní haly při ZŠ, zvýšil trenér náročnost tréninků jak ve 
škole, tak i v klubu. Pět z dnešních nositelů prstenů se na jaře podílelo na 4. místě týmu 
chlapců U11 na Národním finále v Hradci Králové. Pět hráčů reprezentovalo Klatovy 
na „malém neoficiálním MČR U12“, které na začátku září zorganizoval klub Tygrů 
Praha. A to vše vyústilo v sérii, která se možná v jr.NBA již nikdy nemusí opakovat:
Jihozápaní divize

Švihov   -   ZŠ Plánická Klatovy      46 : 6      a        56 : 23
Švihov   -   ZŠ Domažlice                 70 : 20              52 : 14
Švihov   -   ZŠ Plzeň                          78 : 8                64 : 24
Švihov   -   ZŠ Písek                          56 : 12              48 : 23
Bilance divize 8 utkání 8 vítězství skóre 480 : 130

Finále západní konference v Brandýse n.L.
Švihov   -   ZŠ PORG Praha             53 : 16
Švihov   -   ZŠ Čelákovice                62 : 25
Bilance finále konference 2 utkání 2 vítězství skóre 115 : 41

Finále jr. NBA  Praha
Švihov  -   ZŠ Žďár nad Sázavou     64 : 26
Švihov  -   ZŠ Brandýs n.L.               78 : 41
Bilance finále 2 utkání 2 vítězství skóre 142 : 67

CELKOVÁ BILANCE 12 UTKÁNÍ 12 VÍTĚZSTVÍ SKÓRE 737 : 248
O utkáních v divizních turnajích jsme Vás již informovali zde:
http://www.basketbal-klatovy.cz/novinky/2356-dve-klatovska-zelizka-v-ohni-jiho-
zapadni-divize-jrnba
http://www.basketbal-klatovy.cz/novinky/2367-svihov-dominoval-a-nadeji-rozfou-
kala-zs-planicka-
http://www.basketbal-klatovy.cz/novinky/2376-jrnba-svihov-postoupil-planicka-
-doplatila-na-nesmyslne-rozlosovani
O Finále západní konference pak zde:
http://www.basketbal-klatovy.cz/novinky/2387-3-rocnik-jrnba-a-svihov-podruhe-
-ve-final-four-
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FINAL FOUR komentuje trenér Ing.Svojanovský takto:
„Brandýs jsem měl naskautovaný z jejich utkání o postup do Final Four proti Děčínu. Sehnat 

podrobnější informace k hráčům a hráčkám Žďáru a Olomouce sice byl trošku pracné, ale který 
trenér by to pro svůj tým neudělal. Prohlédl jsem si na tvcom i oba kvalifikační zápasy Žďáru  
a Olomouce a to mi dalo obrázek o silných ale i slabých stránkách hry potenciálních soupeřů. Těžší 
než toto bylo krotit někdy až nezdravý optimismus některých hráčů, podobný tomu loňskému, 
po kterém přišlo o to větší zklamání. Poslední trénink v úterý byl už prakticky jen taktický, ale 
rozhodně důležitý. Vědomí, že „víme co hrát“ velice posiluje sebedůvěru. Před prvním zápasem 
jsme se v šatně vrátili k loňským Pardubicím a na hřiště jsme odešli plni odhodlání a hlavně  
s vědomím, že když budeme soustředění a hlavně disciplinovaní v plnění hráčských úkolů, zejmé-
na těch obranných, pak musíme Žďár přehrát. A první pětka, i přes z počátku asi tři neproměněné 
dvojtakty z titulu nervozity, to nastartovala skvěle … 22:4!!! A druhá pětka se také nedala za-
hanbit … 18:6 a již v poločase bylo vymalováno 40:10. Předpokládám, že v hale nebyl nikdo, 
kdo takto jednoznačný vývoj čekal. Pak jsme prohráli třetí čtvrtinu 14:4 neboť jsem posadil na 
lavičku  Denise, který přestal bránit.  Aniž bych to tím sledoval, mělo to super dopad. Do haly  
v té chvíli přišli hráči a trenéři Brandýsa a utvrdili se v pohledu  na naši první pětku (pozn. 
Denis v Brandýse nehrál, a tak ho de facto neviděli). Druhá pětka pak díky Matymu a Petrovi 
zasadila Žďáru K.O. v podobě čtvrtiny 20:2. Přiznám se, že jsem ve finále očekával Olomouc. Ta 
však nervově nezvládla neustálé přetahování o vedení s Brandýsem a pozdější člen All Star č. 11  
z Olomouce nedal v rozhodujících minutách tři jasné dvojtakty a to ve vyrovnaných utkáních roz-
hoduje. A teď se vrátím k Denisovi. Pobyt na střídačce v 3. čtvrtině prvního utkání mu prospěl. 
Věděl, co má, a hlavně, co nesmí. A s tím šel do finálového utkání, a protože na něj soupeř nasadil 
jako obránce jedinou dívku ze sestavy, nečinilo Denisovi problém využít svoji rychlost a zatěžovat 
konto Brandýsa jedním košem za druhým. Trošku jsme zatrnuli při zcela zbytečných faulech Mel-
ky a Klepala, kterým předcházelo nedůsledné bránění na perimetru, ale 22:6 dalo zápasu nádech 
exhibice. Soupeř sice možná očekával, že vstane z popela ve druhé čtvrtině, otěže utkání jsme 
ale opět drželi my a druhá čtvrtina 24:6 a tedy poločas 46:12. Že s 34bodovým náskokem vleze 
do hlav hráčů touha dát koš, zapsat se do listiny střelců či ještě zvýšit počet nastřílených košů, 
je běžné nejen u dětí, ale mnohdy i u dospělých. I obrana už není tak pozorná a důsledná. Bylo 
proto nutné hráče a hráčky neustále motivovat, držet jejich koncentraci a disciplínu, aby se utkání 
nezvrtlo v selanku. Už jsme sice neměli tak jednoznačnou převahu, ale o to už tak moc nešlo.

Radost z vítězství byla a je obrovská. Nutno si uvědomit, že popularita jr. NBA rok od roku 
stoupá a v příštím ročníku očekávají organizátoři v kvalifikacích více než 160 základních škol. 
A jen 30 nejlepších se pak zúčastní bojů v divizích, 16 nejlepších bojů ve finále konferencí a jen 
4 budou bojovat o 1. místo. Možná to bude znít jako fráze, ale taková šance se již nikdy nemusí 
opakovat. A Švihov to dokázal! Byl ve správný čas na správném místě, a proto také v červnu 
odletí na týden, zatím do neznámé destinace (jak typické pro hlavní organizátory ze Sport In-
vestu), kde se i střetne s jiným vítězem jr.NBA z jiné země. Pocity obrovské radosti  vyvažují 
mravenčí 4,5 letou práci se švihovskými dětmi. Připojím ale i kousek negativního pocitu. Sport 
Invest by si měl sáhnout do svědomí a uvědomit si že týmy tvoří během dvouměsíčních bojů  
i další hráči a nejen těch 15, kteří nastoupí do Final Four. Může se stát, že skvělý hráč dotáhne 
svůj tým přes divizi, první zápas konferenčního finále a v zápase o postup se v závěrečné minutě 
zraní. Je třeba i 3krát vyhlášen MVP divizního utkání, do Final Four ale kvůli zranění neza-
sáhne. A medaili místo něho dostane jeho náhradník, který třeba ve Final Four ani nenastoupí. 
Sport Invest by se měl občas podívat na ukončení nějaké  soutěže, tak mě napadá třeba NBA, kdy 
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dostávají medaile, vítězové prsteny, nejen náhradníci, ale samozřejmě i trenéři, asistenti trenérů 
a bůh ví kdo ještě. A výmluvy na to, že z NBA víc medailí neposlali jsou na společnost, která 
zastupuje např. Petra Čecha,  více než trapné.“

Záznam z utkání o postup do finále najdete zde:
https://www.tvcom.cz/Zapas/Sport-Basketbal/Soutez-Jr.-NBA-League/Cast-Play-
-off/Sezona-2018/170942-NEW-YORK-KNICKS-ZS-a-MS-Svihov-vs-OKLA-
HOMA-CITY-THUNDER-ZS-Komenskeho-Zdar.htm

Záznam z finálového utkání najdete zde:
https://www.tvcom.cz/Zapas/Sport-Basketbal/Soutez-Jr.-NBA-League/Cast-Play-
-off/170945-NEW-YORK-KNICKS-ZS-a-MS-Svihov-vs-WASHINGTON-WIZARDS-
-ZS-Na-Vysluni-Brandys.htm

NAPSALI O NÁS ZDE:
https://www.cbf.cz/ostatni/kratke-zpravy/ceske-jr-nba-scene-vladne-new-york-
-knicks.html
https://www.cbf.cz/ostatni/kratke-zpravy/mvp-jr-nba-chvali-spoluhrace-a-tesi-se-
-na-satoranskeho.html
h t t p s : / / s p o r t . i d n e s . c z / j r - n b a - s v i h o v - n e w - y o r k - k n i c k s - d j z - / b a s k e t .
aspx?c=A181128_200230_sport-basket_ten

Příběh dětí ze ZŠ Švihov připomíná mnohé americké sportovní pohádky o tom, 
jak tým z malé školy, města, které snad ani není na mapě, vybojuje nejdříve postup na 
úrovni nějaké oblasti, když překvapivě porazí „namyšlený tým“ z velkého města. Pak 
je v hlavním městě státu všem pro smích, ale když trenér vyjukaným hráčům v obrov-
ské hale, v jaké nikdy před tím nebyli, ukáže, že koše jsou stejně vysoko jako u nich 
doma, že i čára trestného hodu je stejně daleko, jako u nich doma, slaví nakonec „tým 
vesničanů“ slavné vítězství.
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Život jde ale dál. Opět začínají dny všední, opět na palubovkách budou utkání začí-
nat rozskokem za stavu 0:0. A žádný hráč či hráčka nebude hledět na to, zda proti stojí 
někdo, kdo vyhrál jr.NBA. Petra Žáka z Chudenic, člena týmu chlapců BK Klatovy U12 
čekají v neděli 2. 12. dvě mistrovská utkání v Holýšově. Petr sní o NBA a s ním možná 
i další z vítězného týmu. Je však jeden z mála, který si už uvědomuje, že sny se plní jen 
těm, kteří svému snu jdou vstříc svou prací a oddaností svému sportu. Za rok vyrostl 
ze začátečníka v hráče, který získal titul MVP jr. NBA 2018 a v létě 2019 ho čeká jako 
odměna účast na kempu Tomáše Satoranského. Hrdina letošního finále Denis Gashi 
z Malechova byl vedením jr.NBA zařazen do All Star letošní jr.NBA stejně, jako v loň-
ském roce Matyáš Petrovický, kapitán klatovských kluků U12. Denis sní o kariéře v pl-
zeňské Viktorce a možná i ve věhlasnějších týmech. I on má dobře nakročeno a je jen na 
něm, jaká bude jeho budoucnost. A stejně o své basketbalové či jiné budoucnosti budou 
rozhodovat i ostatní děti z vítězného týmu. Ať však budou dělat cokoli, zlatý prsten 
vítězů jr. NBA jim bude vždy připomínat nádherné vítězství, kterého jako děti dosáhly.

Díky Mikuláši, Jaroslave, Denisi, Ondřeji, Maruško, Andělko, Petře, Matyáši, Lukáši 
V., Radku, Vali, Sáro, Vítku, Lukáši P., Leontýnko a také Davide.

Ing. Jindřich Svojanovský

Ohlédnutí za sezónou 2018 na švihovském hradě
Kalendářní rok se chýlí ke svému závěru a my na švihovském hradě se ohlížíme 

za uplynulou sezónou. Hrad Švihov v letošním roce opět obhájil pozici třetí nejna-
vštěvovanější památky Plzeňského kraje. Hrad navštívilo do konce října téměř 34 000 
návštěvníků a jejich počet se jistě ještě zvedne, neboť na úplném konci kalendářního 
roku se budou ještě konat zimní prohlídky. Na ty bych chtěl touto cestou všechny čte-
náře Švihováčku pozvat. Prohlídky budou probíhat v termínu 27. – 30. 12. 2018 od 11 
do 13 hodin. Každou celou hodinu se uskuteční prohlídka okruhu Věž a dvakrát za 
hodinu bude začínat i prohlídka hlavního okruhu Hrad. Každým rokem přitahují zim-
ní prohlídky stále více návštěvníků, kteří si chtějí užít hrad v neobvyklé zimní kulise, 
doufejme, že letos nám napadne i nějaký sníh. Celou sezónu zakončí novoroční koncert 
v sobotu 5. ledna 2019 od 15 hodin. Na toto rozloučení se starým rokem si vás také 
dovolujeme srdečně pozvat.

Návštěvníci, kteří mezi svátky na hrad zavítají, budou jedni z prvních, kteří spatří 
novou expozici prohlídkového okruhu Věž. Její instalace byla hlavním úkolem letošní 
sezóny. Do věže se návštěvníci mohli podívat už i v uplynulých dvou letech, ale pro-
story byly téměř holé a bez exponátů. Na začátku letošního října byla však věž otevřena  
s novou expozicí, která má upozornit na stavební vývoj hradu a obnovu hradu ve 20.  
a 21. století a měla by být plnohodnotným doplněním dvou již léta fungujících prohlíd-
kových okruhů. Expozice věže je trochu jiná, než znají návštěvníci z těchto dvou okru-
hů – je multimediální a interaktivní, skládá se z promítání, videomappingu, zvukových 
komentářů, interaktivních modelů a dalších zajímavých postupů, které by návštěvníci 
na pět set let starém hradu pravděpodobně nečekali.

Zpřístupnění nové expozice v hradní věži je jen jedním z našich letošních úspěchů. 
Hrad postupně prochází rekonstrukcí, v letošním roce probíhaly rekonstrukce nejen na 
samotné věži, ale i v jejím okolí a tato činnost bude pokračovat i nadále. Před druhou 
bránou je nyní položena nová dlažba, která respektuje dlažbu historickou, a oprava 
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dlažby proběhla i na vnitřním nádvoří. Dlouhodobě probíhá rekonstrukce hradní krč-
my a měla by v následujícím roce vrcholit a prostor krčmy i před ní se zcela promění.

Sezóna 2018 na hradě byla také pestrá na kulturní akce a doufáme, že všichni ná-
vštěvníci hradu byli spokojeni. Kulturních akcí proběhla spousta, největší úspěch skli-
dilo muzikálové představení Noc na Karlštejně, které se uskutečnilo na konci června. 
Velmi významnou událost představoval speciální koncert kapely The Tap Tap na ná-
dvoří hradu. Mnoho lidí na hrad přitáhly i tradiční oživené noční prohlídky a Hrado-
zámecká noc v srpnu či hradní jarmark v druhé polovině října.

Na závěr bych ještě rád uvedl, že hrad Švihov se zařadil mezi památky, které byly 
zapojeny do projektu Národního památkového ústavu s názvem Česká šlechta v ev-
ropské diplomacii. Naším cílem v tomto projektu bylo upozornit na osobnost zaklada-
tele hradu, Půty Švihovského z Rýzmberka, a představit ho jako vrcholného politika 
a diplomata konce středověku. Zároveň jsme chtěli ukázat, jaký Půta byl ve skuteč-
nosti, protože většina návštěvníků zná jen jeho pokřivený obraz z později vzniklých 
pověstí. Proto na hradě celé léto a podzim probíhala výstava Půta Švihovský, diplomat 
konce středověku, konaly se různé akce, proběhly prohlídky jinak nepřístupné Půto-
vy ložnice a navíc se nám podařilo sjednat zapůjčení obrazu Epitaf Půty Švihovského  
z Národního muzea v Praze, který mohli na hradě obdivovat návštěvníci po celou 
dobu konání výstavy o Půtovi. Tento vzácný a umělecky cenný obraz je vystavován jen 
velmi výjimečně a u návštěvníků měl velký úspěch.

Přestože se letošní sezóna vydařila, osazenstvo hradu neusíná na vavřínech a už vy-
mýšlí akce na příští rok. Nechci ještě mnoho prozrazovat, ale rád bych alespoň naznačil 
– protože Vánoce jsou už za dveřmi – že už na jaře zavítá na hrad Popelka. Její výstava 
by se totiž měla otevírat na začátku příští sezóny.

Klidné Vánoce, veselého Silvestra a mnoho zdaru v novém roce
za všechny pracovníky hradu přeje Michal Mašek

Správa státního hradu hledá uchazeče o následující pozice. Bližší informace najdete 
na webové stránce „www.hradsvihov.cz/nabidka“.
PRACOVNÍK VZTAHŮ K VEŘEJNOSTI – od 1. 3. 2019, pracovní smlouva, plný úvazek
(organizace návštěvního provozu, podávání informací, průvodcovská činnost, prodej 
vstupenek a zboží, zajišťování kulturních akcí, spolupráce při úklidu a údržbě, ad-
ministrativní činnost, organizace sezónních pracovníků, po zapracování dílčí zástup 
kastelána)
POKLADNÍ/POKLADNÍK – od 1. 4. 2019, pracovní smlouva, plný nebo nižší úvazek
(podávání informací, průvodcovská činnost, prodej vstupenek a zboží, zajišťování 

kulturních akcí, spolupráce při úklidu 
a údržbě)
PRŮVODKYNĚ/PRŮVODCE 
– od 1. 4. do 31. 10. 2019, dohoda o pro-
vedení práce
(podávání informací, průvodcovská 
činnost, spolupráce při zajištění ná-
vštěvního provozu)

Lukáš Bojčuk
kastelán
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Objednání předplatného:
Město Švihov, nám. Dr. E. Beneše 38, částka na rok 30,- Kč,

doručování po Švihově zdarma, zasílání elektronickou poštou zdarma,
zasílací adresy oznamovat na adresu:

mu-svihov@klatovsko.cz, nebo písemně na adresu úřadu.
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NOVOROČNÍ KONCERT
Město Švihov a hrad Švihov Vás zvou na Novoroční koncert na hradě Švihově
v sobotu 5. 1. 2019 od 15.00 hodin. Vstupné 80,- Kč
Účinkují:
 • Komorní orchestr Jižního předměstí pod taktovkou uměleckého vedou-
cího Martina Kaplana. Soubor je složen ze členů plzeňských symfonických orchestrů 
a profesorů konzervatoře.
 • Flétnový soubor žáků ZUŠ Klatovy při ZŠ Švihov.
 Orchestr jižního předměstí je sdružení profesionálních hudebníků, kteří se vedle 
svého působení v plzeňských orchestrech a uměleckých školách scházejí k provo-
zování komorní hudby. Také letos zazní na Švihově program věnovaný dílu němec-
kého skladatele doby baroka Georga Friedricha Händela. Jako sólisté vystoupí har-
fistka Bronislava Klablenová a fagotista Matouš Křiváček a hostem koncertu bude 
barokní soubor ze třídy p.učitelky Petry Bětákové Základní umělecké školy Josefa 
Kličky v Klatovech.

POZVÁNKA
na vánoční setkání v kostele sv. Václava ve Švihově, které se uskuteční

ve středu 19. 12. 2018 od 18 hodin.
 

Program:
pásmo koled a vánoční hudby
v provedení pěveckého sboru, 

 hudebníků ZUŠ a hudebního kroužku.  

Těšíme se na setkání
Ředitelství ZŠ a MŠ Švihov


